
1246178

@minvws.ni]; EEE IEEE ERED@ictu.n]To:

From:

Sent: Fri 3/5/2021 1:06:00 PM

Subject: RE: Ontsluiting vaccinatie naar PGQO's RIVM prioriteit en vervolg

Received: Fri 3/5/2021 1:06:01 PM

+oIEEE

We kunnen dit maandagmiddag nog even voorbespreken. Maar hier alvast op hoofdlijnen wat we vooral nodig hebben van RIVM

is:

- Toezegging van RIVM dat ze willen meewerken aan het traject om COVID-19 vaccinatiegegevens te ontsluiten naar PGO’s
- Toezegging van RIVM dat ze gaan realiseren wat aan de RIVM kant nodig is om ontsluiting mogelijk te maken.

Hiertoe vragen wij een planning voor het opleveren met daarin mijlpalen voor het koppelvlak (API) en contractering van

een DVZA.

- Toezegging van het RIVM dat ze de activiteiten uitvoeren om het gezamenlijk resultaat (ontsluiten vaccinatiegegevens
naar PGO’s)te realiseren. En daarbij ook actief meewerken aan het gezamenlijke traject. Voorstel: RIVM rapporteert over

voortgang aan het gezamenlijke traject, omdat planningen sterk van elkaar afhankelijk zijn. Hiertoe wordt vanuit

projectleider gezamenlijke traject(Lisette) een stuurgroep ingericht.
- Als het RIVM helpt om intern het voor elkaar te krijgen dan kunnen we aanbieden om een opdrachtbrief vanuit VWS te

sturen.

ven: NE ERE) NED. (RIEDNERCirs >Verzonden: donderdag 4 maart 2021 13:50

Aan: EXE] ED)HE© tv.» ENEEEERERAED)<MEEE© minvws.ni>
Onderwerp: RE: Ontsluiting vaccinatie naar PGQ's RIVM prioriteit en vervolg

Ha,

Belafspraak met FREY is nu uiteindelijk (pas) maandag 16:30.

Dus als jullie nog dingen willen meegeven kan dat tot 16:29.

BEE

Verzonden: dinsdag 2 maart 2021 09:32

@minvws.nl>

CC: Bak 1. A. @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Ontsluiting vaccinatie naar PGO's RIVM prioriteit en vervolg

Gisteren | EEESN samen met even gesproken.

Er bleek een misverstand. [Ela dacht dat het om RVP gegevens ging, maar hij schrok toen ik aangaf dat het om

COVID-19 vaccinaties ging (en misschien aansluiten ook een bewijs mocht dat ervan komen) in de PGO.

Dus ik denk dat dat vooral in de prioritering bij VWS aandacht vraagt. Wellicht helpt dat in gesprekken met andere

directies.

Misschien helpt dat bij het urgentiebesef en de wil om dit zo spoedig mogelijk wel te realiseren.



Vriendelijke groet,

ero: FER ENED. ENED. GED minwsal>

Sent: dinsdag 2 maart 2021 08:46

To: @ictu.nl>

cc:BENE)JAE e minvws.n!>
Subject: RE: Ontsluiting vaccinatie naar PGO's RIVM prioriteit en vervolg

Ok is prima,
Ik zal voor die tijd ook nog wel met bellen.

Verzonden: maandag 1 maart 2021 13:05

Aan: BED FARE] ERR. (EREE A. D@minvws.nl>

@ minvws.nl>

Onderwerp: Ontsluiting vaccinatie naar PGO's RIVM prioriteit en vervolg

Beste

Vorige week hebben we de status van RIVM besproken ivm Vaccinatiegegevens naar PGOs.

Wellicht zouEEnog contacten.

Omdat|JEIEEl afgelopen dagen niet bereikbaar was heb ik onderstaande mail naar RIVM gestuurd.

Het lijkt mij verstandig als we formele afspraken maken met RIVM, inclusief een opdrachtbrief.

Hieronder vraag ik om een moment om het vervolg te bespreken.

Met vriendelijk groet,

From: [ERE 5.1.2e

Sent: woensdag 24 februari 2021 08:53

To: BREE @rivm.nl' rivm.nl>

Ce: ER @minvws.nl>

Subject: FW: FW: Ontsluiting vaccinatie naar PGO's

1246178



1246178

We hebben vernomen dat maandag 22 februari binnen RIVM besluiten zijn genomen over de deelname en aanpak

voor de RIVM werkzaamheden voor het gezamenlijke project Vaccinatiegegevens ontsluiten naar PGO's.

Het zou fijn zijn als we via de mail een bevestiging kunnen ontvangen vanuit RIVM waarom de gezamenlijke

deadline niet gehaald wordt.

Graag zien wij deze bevestiging tegemoet.

De impact voor het gehele project en andere deelnemende partijen, (Nicitiz, MedMij, Patienfederatie, GGD) zullen

we opnieuw in kaart moeten brengen.

We hebben uiteraard begrip voor de druk op RIVM, maar zoeken ook mogelijkheden om zo spoedig mogelijk

mensen in Nederland toegang te geven tot hun eigen gegevens.

Het zou fijn zijn om dit op korte termijn even goed met elkaar te bespreken.

Laten we op een rij zetten hoe RIVM het vervolg ziet en hoe we ook het gezamenlijk doel kunnen bereiken.

Graag zou ik begin volgende week een afspraak hiervoor inplannen.

Overigens goed te horen dat de aansturing van het traject nog nog ongewijzigd bij jou ligt.

Verder lijkt het mij gewenst dat je onderstaand bericht van afgelopen vrijdag van gestuurd, kent.

(zie onderstaande mail).

Zeer waarschijnlijk had je die al ontvangen.

Kunnen we een bevestiging via de mail en een suggestie voor een afspraak tegemoet zien ?

Uitgaand van een prettige samenwerking zie ik de reactie graag tegemoet.

Met vriendelijke groet,



1246178

osSEEECENN

Verzonden: vrijdag 19 februari 2021 17:26

5.1.2e ivm.nl: BE EER rivm. nl>; [EREEEIEAEDERER Pelog) minvws.nl>;

5.1.2e , iE. ES @minvws.nl>

CC: BE @minvws.nl>; rivm.nl

Onderwerp: Ontsluiting vaccinatie naar PGO's

Beste mensen,

Niet zonder aarzeling omdat ik me bewust ben van de enorme werklast waar julliemee te kampen hebben, wil ik te midden van

alle hectiek toch graag aandacht vragen voor bovenvermelde.

In de eerste plaats: mooi dat RIVM personele capaciteit heeft vrijgemaakt c.q. beschikbaar gesteld om het traject van

ontsluiting van vaccinatiegegevens uit CIMS naar PGO’s. Behoeft waarschijnlijk geen betoog dat we daar de nodige meerwaarde

in zien. Samen met partijen (RIVM, GGD GHOR, ActiZ, VNG, Nictiz) wordt hier nu stevig aan getrokken om in eerste instantie —

in lijn met de gekozen fasering voor het burgerportazl - als eerste de COVID-19 vaccinatiegegevens naar PGQ’s te ontsluiten.

Ik begrijp van de projectleider RIVM dat we nu in een fase komen waarin benodigde extra capaciteit niet meer van buiten kan

worden ingehuurd, maar onontkoombaar een beroep moet worden gedaan op de specialistische expertise binnen RIVM. Met

uiteraard alle begrip voor het schaarste-vraagstuk zou ik willen vragen of jullie toch kans zouden zien om daar een mouw aan

te passen, op welke (creatieve) manier dan ook, teneinde te voorkomen dat dit stil zou moeten komen te liggen. Ik realiseer

me dat ik niet weet wat ik vraag, omdat ik alle inzicht in het 'wat eerst moet, moet eerst’ ontbeer, maar wil desalniettemin toch

dit beroep doen. Met uiteraard de bereidheid om mee te denken & werken aan een mogelijke way out.

Op de achtergrond spelen toezeggingen aan Kamer, en PGO-leveranciers die staan te popelen. Ook dat moet allemaal wijken
voor belangrijker zaken, maar ik meld het toch maar even.

Intussen een goed weekend wensend,

Fis
groet,

Slimme Zorg
Estafette
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